
  

Svećenik raskrinkao vraga božićnjaka: Zar su ljudi tako slijepi?

21.12.2018 08:30  

  

   

Gnušam se kada vidim kako kršćani po facebook-u, ulicama, dvorištima, javnim nastupima,
stavljaju bilo što vezano uz njega. 

Svećenik, vlč. Silvio Španjić za portal Rastimo u Gospodinu, neke pomalo strašne stvari oko Božića
nazvao je pravim imenom, pa i lika koji je poprilično zamijenio Isusa u mnogim obiteljima i to
kršćanskim što je najtužnije od svega.

– Mislite da ne postoji vrag božićnjak? Svugdje se on gura, gdje god ima tračka svetog, a kamoli ne u
najsvetije dane gdje se može primiti najviše blagoslova.

Kako izgleda? Često ga vidimo, puno češće nego slavljenika Isusa. Obučen je u crveno, boju vječne
paklene vatre, boju krvi (svetaca). Donosi (gorke) poklone, koje ćete vi platiti. Dolazi vrlo rano, što prije
moguće, da vam ukrade i zadnju kunu iz džepa. Grohotno se smije, kad ga još promovirate sa bilo kojim
njegovim motivom, te nasjedate na njegove jeftine djetinje marketinške ‘fore’. O njemu se smije pričati,
njega se smije prikazivati u medijima, televiziji, videospotovima, o njemu se smije pjevati u ‘božićnim
pjesmama’, pršte njegovi motivi posvuda, sekularizam ga nije ‘pogodio’. U njega se uzdaju veliki
poduzetnici, kao onog tko će im donijeti ‘blagostanje i sreću’ (čitaj vaše ‘pare’). Njega nitko ne napada da
uzima narodu novac, ne dajući pritom ništa, a otimajući sve sveto, Božje. A da tek vidite kako zapravo
izgleda i što se skriva iza njegovih maski…

Rugoba, na čiji bi i mali pogled ljudi doslovno umrli od straha i užasa. Ali ovako, kad se sakrije iza svoje
bradice, kapice, crvenog odjela, kad se obuče u jednog starčića, čovjek bi rekao da izgleda ‘simpa’. No,
nije on nimalo simpa, čak ni ovako gledajući, a još manje po plodovima. Jer po plodovima se vidi kakav
je tko u sebi.

OTIMAČ BOŽJE SLAVE

On je grinč, otimač Božje slave, otimač milosti, razmišljanja o Bogu i otajstvu Isusova rođenja. Takvi su i
njegove rogate sluge. Dolazi zimi, jer želi uvesti hladnoću prema Kristu, zato je na njemu sniježnih
motiva, po cijelom tijelu. Nimalo mi nije simpatično ni najmanja njegova simbolika. Gnušam se kada
vidim kako kršćani po facebook-u, ulicama, dvorištima, javnim nastupima, stavljaju bilo što vezano uz
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njega.

Zar su ljudi tako slijepi i zar mogu nasjedati na takve djetinjarije? Što očekivati od takvih ljudi?
Napredak, ozbiljnost, pobožnost, svetost, dubinu, neko dublje prepoznavanje duhovnog otrova? Jer kad
vidim tog bradonju, ja vidim što stoji iza njega, a to je nitko drugi nego sotona. Pravo izvorno ime mu je
satan claus, pokvareno američko iskrivljavanje svetog Nikole. Jednog će dana i ovoj nakaradi Bog stati na
kraj. Jedva čekam!-

Dnevno.hr
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